

Protokoll DS-möte nr 6-2018

Plats: Örnberg

Närvarande

Viktoria Anglebjer, Niklas Blomqvist, Anneli Lönn, Anders (Tholbox) Tholsson, Lotta Öström och Sofia Tolonen (adjungerad, endast närvarande under § 9)

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötet

- Niklas valdes till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokollet

- Anneli valdes till justerare

§ 4 Godkännande av dagordning

- Dagordningen godkändes.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

- Föregående protokoll godkändes.

§ 6 Ekonomi

- Huddinge scoutkår har skickat in en fråga om ersättning för kombinationen Blå hajk / Leda scout. Vi svarar att scouten kan skicka in en ansökan om utvecklingsstipendie om max 2000 kr.
- Hani Snouno från S:t Ignatius scoutkår har ansökt om bidrag till TG.
- Niklas svarar på ansökningarna och även de som kom in till förra mötet.
- Niklas räknar samman summan de ansökningar vi fått hitintills.
- Henrik Axelsson från Huddinge scoutkår har ansökt om utvecklingsstipendie om 2000 kr för Blå hajk / Leda scout.
- Nacka sjöscoutkår har skickat in en redovisning / ansökan för kursavgift till ledarutbildning patrull för Lisa Bergqvist, Frida Leine, Alice Frisk, Sydney Tunér, Maya Kastlander, Alexandra Nordengren om 1500 kr per person (förtydligande från förra mötet då vi inte hade tillgång till beloppet).
- Hela framtidsfonden förs över till Marginalen bank på två fasträntekonton det ena på två år och det andra på tre år.

Mötet beslöt:

- att ersätta Hani Snounos kursavgift om 4900 kr,
- att bevilja Henrik Axelssons stipendieansökan med 2000 kr,
- att **Niklas** begär in kursintyg för Nacka sjöscoutkårs ledarutbildning patrull.
- att **Niklas** svarar på ansökningarna och även de som kom in till förra mötet.
- att **Niklas** räknar samman summan de ansökningar vi fått hitintills.

§ 7 Arrangemang

- Distriktets dag har varit i Nynäshamn och Tholbox var där.
- Försmak har genomförts. Man vill ha mer vuxna med på arrangemanget.

Mötet beslöt:

-

Protokoll DS-möte nr 6-2018

Plats: Örnberg

§ 8 Utbildning

- Leda Scout genomfördes 26-27 maj i Trollbäckens scoutstuga med nöjda deltagare.
- Lotta är med i Södertörns utbildningsteam. Utbildningsteamet hör med kårerna vad som det finns behov av och genomför kurser.
- Det är kursteamsavslutning den 19 juni i Nynäshamn.

§ 9 Kårutveckling / konsulent

- Att maila kårerna och påminna om att de kan kontakta konsulenterna.
- Sofia rapporterade läget i kårerna och berättade om vad konsulenterna jobbar med under hösten. Hon tipsar oss att bjuda in till workshops om tema med konsulent. Vi funderade på möjligheten att ledarrekrytera/inspirera på Scania.

Mötet beslöt:

- att maila kårerna och påminna om att de kan kontakta konsulenterna för support.

§ 10 AU

- Anders har pratat med Martin och AU:t har haft försmak. Det har varit diskussion om ur många vuxna man ska ha med.
- AU:t har genomfört ett sommar-Arr.

§ 11 Rover-AU

-

§ 12 Kommunikation och hemsida

-

§ 13 Distriktsläger

- Stefan Nilsson har meddelat att Visby inte kan vara med i LÄKO. Kanske till distriktsläger 2024 istället.
- LÄKO ska utreda de förslag på lägerplats som man hitintills föreslagit.

§ 14 Övriga frågor

- Turinge scoutkår firar 50 år den 28 augusti och intresserade i DS kan anmäla sig. Distriktet står för avgiften för DS-representanter.

§ 15 Kommande möten

- DS-möten:
Onsdag 4 juli kl 18.15 - 21.00, DS-möte (ifall mötet behövs)

Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,
SekreterareAnders Tholsson,
OrdförandeAnneli Lönn,
Justerare